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Vážení,  je to tady policie má čtyřkolky. Níže zasílám odkaz na video na zvlášť výživnou reportáž. Musím
říct, že jsem takhle dlouho nezasmál. :-D   Zde odkaz:  http://www.ceskatele...la-cinske-gladiatory  

lukasdroid 19.11.2015 19:30:16

:-D :-D :-D co na to říct to bude bordel
Deny1 19.11.2015 19:37:04

Nejlepší je pan Fidrmuc :-DD
Docky 19.11.2015 19:48:08

Budou jezdit s nama :lol: :lol:
realalien 19.11.2015 19:48:36

...krásné vánoce pro firmu, která vyhrála tendr!!! :-P
Deny1 19.11.2015 19:52:18

realalien>...krásné vánoce pro firmu, která vyhrála tendr!!! :-P

  A journeyman se přestěhoval do zbrusu nové haly......?
pavlos12 19.11.2015 20:08:28

To vůbec neměli dostat doruk,se na tom ješte zabijou :lol: ty by měli dostat tak
odrážedla
R.R 19.11.2015 21:26:50

Tak Já už jsem zvědavej KDO KDY a KDE potká prvního v reálu! :-DD
realalien 19.11.2015 21:32:20

Však jestli si všimneš, tak v 7 minutě (7.15) Fidrmuc říká:" ...policie dostala celkem 46
MOTOROVÝCH čtyřkolek..." Možná původně měli objednávku na ty bezmotorové!!! :lol:
Deny1 19.11.2015 22:09:53

realalien> Ja bych chtěl ofuky nohou. :-D
lukasdroid 19.11.2015 22:17:03
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No 28500000 je hodne a ze 1 gladiator vyjde na nějakých 619000kc mi přijde dost...
:-D :-D
lukasdroid 19.11.2015 22:19:01

Joo Já ofuky nohou mam je to super :-DD kor v lete když je 40°C :-D :-D
Kazuma-boy 19.11.2015 22:21:16

takhle se dělají prachy.nakoupíš v Číně za 5500dolaru,tady ti na to servisní otroci
posvařují rámy skoro zadarmo aby ukázali loajalitu chlebodárci hodí se plechy na
spodek,nějaký maják , box plexi a box Made in Taizhou.Aby se neřeklo tak přidáš pásy
které stejně nikdy nevyužijí protože už není sníh ani na horách a nezjistí tak ani,že by
se jim beztak po 100 motohodinách rozpadli. Přihodíš si na to 350 000kč vynásobíš 46
kusy a jseš na 16 melounech ,který se sice zdaní ale i tak krásných 13 000 000kč ;-)
lukasdroid 19.11.2015 22:26:56

:-D :-D :-D :-DD
Deny1 19.11.2015 22:30:41

Každopádně je to druhá blbost hned po Hamrech pro městskou policii v Praze. Původně
určené na vyprošťování sanitek ve sněhu.  No a teď máme největší počet policejních
vozítek na občana na světě. Když sečtu pasáty, superby a ted i civilní octávky plus
nový standartní policejní auta co vypadají barevně ja údržba silnic. Jsme prostě
jedničky. :-DD
PetrP 20.11.2015 06:49:46

Z toho bych takovej strach neměl. Budou mít 46 ks těchto "čtyřkolek". Jak je tak znám,
tak třetina bude permanentně v servisu. Pak zjistěj, že to moc žere a raději s tím ani
jezdit nebudou. A za nějaké dva roky to rozprodají svým kamarádům tak po 40 tisících
za kus, tedy ty co to vydržej. Jinak předpokládám, že v té ceně je zahrnutý i nějaký
servis.
Docky 20.11.2015 07:00:50

stejně dojedou na to , že nemají benzín, protože už vyčerpali budget :lol: :lol:
Josejose 20.11.2015 08:37:23

No taky by mě zajímalo jestli se prvně vůbec zeptali kolik to žere než je to sežere :lol:
:lol: :lol:
Docky 20.11.2015 08:39:07

lukasdroid> třeba to jsou za číňany převlečené Outlendry 1000 :lol: :lol:
PetrP 20.11.2015 08:42:23

Docky> A doufám že budou dodržovat zákony. Otevřené jsou offroad, takže by se na
silnicích ani neměly ukázat. Jestli jsou ale legální a homologované, tak je těch 15 kw
ani neuveze.
Docky 20.11.2015 08:50:28

PetrP> jj to je správná připomínka :-DD :-DD  ale aby jsme jim nekřivdili, třeba je to
bude bavit a budeme moci jezdit s police doprovodem I do chráněnek :lol: :lol:
realalien 20.11.2015 18:53:48

PetrP> Myslíš něco jak právě běží reklama na T-Mobil se sněžnými skůtry?
milan66 21.11.2015 13:45:43
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Docky>Budou jezdit s nama :lol: :lol:

 Já je pozvu na sraz :lol:
samanfikus 21.11.2015 20:39:36

Přestávám pochybovat nad správností mého rozhodnutí při koupi 4kolky.  Kdysi
proběhlo výběrové řízení pro skupinu obcí a vybíraly nějaké UTV . Jestli se nepletu ,
bylo to 40 ks.  To by jste nevěřili , která firma to tenkrát vyhrála.   PROSTĚ DÉMON JE
SUPER! :lol: :-DD  (všimněte si prosím těch smajlíků)  Když tam vidím tu přídavnou el
výbavu .. moc bych nespoléhal na to , že s náma budou jezdit ,,, nedej bože , že nás
budou nahánět.  Jakmile pustí ty houkačky a majáky ... Démon to dobíjením nedá a
chcípne.  A nebo mají ten kufr plnej baterek , nebo za ty prachy , co to stálo , jim tam
dali lepší alternátory ..
stuntradek 21.11.2015 21:13:19

Co jsem četl Je to CF Glad X8 tak to není tak zlý. A ty majáky jsou led. Ale je pravda že
to žere baterky plus radiostanice a navigace a dle mě s tím výrobce nepočítal ani
kupující. ;-).
stuntradek 21.11.2015 21:19:27

Ale pravda vše co je pro stát je předražený a prodejce už nemusí makat.
stuntradek 21.11.2015 21:23:30

A to orámování je hnus největší.
stuntradek 21.11.2015 21:31:47

A jsem zvědav kdo na ty rámy a vše kolem dá platný atest. Aby to na technickou
nemuselo dolů.POkud nebudou mít žlutou SPZ
PetrP 21.11.2015 21:46:42

stuntradek> ty rámy jsou fakt hnusný. Aspoň je mohli dát do černýho matnýho laku.
Jinak věřím, že za patřičný obnos to i nějakej ten atest mít může. Spíš se divím, že si
cajti nepořídili spíše UTV. Ty mají rám, na který by si mohli namontovat ty blikátka.
Mohli by pohodlně točit volantem, na což jsou zvyklí a taky by mohli jezdit ve dvou.
zmizík_zaks 21.11.2015 22:11:05

No důležitý je se z toho neposrat, že jo :-)
stuntradek 21.11.2015 22:18:25

Viděl jsme osobně UTV hasičů v akci na požáru lesa v akci a super věc. Utv se více
hodí.Jezdit s tím umí každý přeci jen volant a pedály. A pak je to větší a něco to
uveze.A hlavně jízda ve dvou. POlicista by neměl být sám kvůli korupci a tak. A že by
jezdili dvě najednou to asi ne.
Boulik 21.11.2015 22:21:48

Náhodou ten rám je super až pojedou lesem a zůstanou zahaknuty :-DD.Pak budou
ještě prosit o vyproštění
stuntradek 21.11.2015 22:40:47

No napadlo mě to samé že někde neprojedou a nebo se zaseknou.Ale chtěli to maj to.
Honza73 21.11.2015 22:42:31
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stuntradek>Viděl jsme osobně UTV hasičů v akci na požáru lesa v akci a super věc. Utv
se více hodí.Jezdit s tím umí každý přeci jen volant a pedály. A pak je to větší a něco to
uveze.A hlavně jízda ve dvou. POlicista by neměl být sám kvůli korupci a tak. A že by
jezdili dvě najednou to asi ne.

  A hlavně by oba seděli u okýnka a nemuseli by se hádat.
Kazuma-boy 24.11.2015 11:30:48

přesně tak...je to bordel,nebo v těch komisích sedí uplný zkorumpovaný
analfabeti.Babiš všude vykládá jak se zpruhlednujou veřejné zakázky a podle mě je to
pořád to samé...Vlci se nažerou a koza zůstane celá... Třeba takový UTV Linhai 800
diesel,velké kola,relativně usporný naftový třívalec a co hlavně je za poloviční cenu a
užitná hodnota pro záchranářské akce je uplně někde jinde....Být opozičním politikem
,tak to pěkně veřejně zpropaguji :-DD
Docky 24.11.2015 11:45:48

Kazuma-boy> řeší se tady cena těch kolek, mě ještě napadlo, že za tu cenu nekoupili
jen jednu, ale tři a mají dvě na výměnu, aby to nevypadalo, že po měsíci nemají na
čem jezdit :lol: :lol:
Kazuma-boy 24.11.2015 12:05:26

(y) to je také možné...16 na jízdu a 30 na náhradní díly :-) Já neříkám že CF moto od
Journeymana jsou špatné čtyřkolky ,ale když se podíváte i na inzerci když mají 10
000km a více tak jsou zralé na odpis nebo na celkovou repasi.Třeba oproti Yamahám
Can-am a jiným značkám.Nechápu jak může vyhrát státní zakázku tato (nechci říkat
podřadná) ale minimálně druhořadá značka před značkovými stroji.Ale asi to bude tím
,že se tam jiný importéři ani nepřihlásili,protože mají manažery přiblbla ;-)
Kazuma-boy 24.11.2015 13:06:27

Myslím ,že pro potřeby české policie by stačilo něco takového.. :-DD  

pcrcz 24.11.2015 15:52:30

No a co se podivat na stránky Policie, a tam zjistit co vše obsahuje dodávka, a taky se
podívat kdo to vyhrál.
Docky 24.11.2015 16:05:02

pcrcz> a to jako policajti teď už polezou I sem?? co to má být?? dodnes jste sem lezli
inkognito a teď s kolkou jako oficiálně?? :lol: :lol:
PK-WELD 24.11.2015 16:43:19

Hlavně to dodala firma Praga a ne Journeyman pokud si někdo nebyl schopný všimnout
;-)
Jarin4X4 24.11.2015 17:08:27

Jejda prodejce poslal svého nejlepšího koníka kvůli zastání :lol: :lol: :lol:
Willi3288 24.11.2015 17:09:20

A ještě bych si spočítal všechny věci, které jsou v dodávce od pásů, výhřevů, krytů
podvozku až po kompletní výstroj posádky, započítat školení obsluhy atd. Je to zase
téma k ničemu. Do výběrka se mohli přihlásit i jiné firmy.Udělali to? Že je to X8 je
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jasné, ale celé to dadala firma PRAGA, což dokazuje jejich znak. Ostatní je pouze
plácání prázdné slámy.
Docky 24.11.2015 17:39:21

proč ty náklady tak řešíte??!!standartní postup a hospodaření našeho státního
aparátu.je to prostě dané, teď je jen otázka jestli budou využity tak jak je potřeba a
zda vůbec :lol:
Willi3288 24.11.2015 17:42:21

Že jste tu neřešili ten nákup předražených čtyřkolek armádou v letech 2006 - 2007,
kdy koupila 8 ks nejmenovaného mexického výrobce za 10 mil. Kč?
Kazuma-boy 24.11.2015 18:12:10

Willi3288> Je to zase téma k ničemu. Do výběrka se mohli přihlásit i jiné firmy.Udělali
to? Že je to X8 je jasné, ale celé to dadala firma PRAGA, což dokazuje jejich znak.
Ostatní je pouze plácání prázdné slámy.

  já tedy čtu,že jsou to čínské Gladiátory.na značku Gladiátor má ochrané práva
JM,takže píšeš nesmysli.A to jestli založili SRO jen pro tuto obchodní transakci ,tak to
dává celkem logiku.Když zjistí uživatelé že jsou to krámy a právníci z ministerstva
vnitra budou chtít stroje vrátit ,tak firma Praga vyhlásí insolvenci ...a to bude konec
tohoto vydařeného "tunelu" :-D
Docky 24.11.2015 18:27:20

už začínám rozumět i té ceně, do čech to dovezl JM, od něj to koupila Praga - možná
tam bude ještě někdo a nakonec policajtům to předává Omnipol.Každej si tam přihodí
svojí marži a všichni jsou spokojeni.Do poloviny prosince je dostanou i v ostatních
krajích, tohle je jen malinkej začátek.Ještě je otázka , která firma Praga to byla??
PetrP 24.11.2015 18:28:13

Willi3288> v té době žádná quadmania neexistovala. Číňani nedělali nic v pořádným
objemu a japonský a americký kolky byly strašně drahý. A to, že jsme se pozastavovali
nad cenou a výběrem je normální. Když vezmeme kolku za max čtvrt mega v plné
palbě, pásy za sto litrů, nějakej box, rám, helma a oblečení, blikátka, polepy ... pořád
ještě dost vaty zbývá. Navíc objemnější zakázky bývaji realizovány za nižší ceny a
slevy. Ale nevíme jak velké provize musely být vyplaceny, jestli kontrakt zahrnuje
nějaký servis a zda, jak tady někdo vtipně napsal, nemuselo být dodáno několik kolek
navíc na ND. Někdo to tady přirovnal s Hummery pražské městské policie. Docela s tím
souhlasím. Já osobně nemám nic proti vybrané značce, jen si myslím, že měli zvolit
UTV a klidně i od JM.
PK-WELD 24.11.2015 18:29:46

Kazuma-boy> Myslíš si že by Praga taková velká firma zahájila svůj úpadek kvůli
reklamacim X8? Ty si asi blázen nebo moc koukáš na TV nova :-D
PK-WELD 24.11.2015 18:30:38

Docky>už začínám rozumět i té ceně, do čech to dovezl JM, od něj to koupila Praga -
možná tam bude ještě někdo a nakonec policajtům to předává Omnipol.Každej si tam
přihodí svojí marži a všichni jsou spokojeni.Do poloviny prosince je dostanou i v
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ostatních krajích, tohle je jen malinkej začátek.Ještě je otázka , která firma Praga to
byla??

můžeš si vybrat https://or.justice.cz/ias/ui/rejstrik-$firma?nazev=Praga
Docky 24.11.2015 18:34:58

PK-WELD> no právě tam jsem koukal, proto se ptám, jestli je to ta Praga založená v
roce 2014 s ruským společníkem , to by byla docela síla :lol: :lol:  a nebo Praga racing
z 2013 - taky zajímavé podle odvětví čím se zabývá. :lol: :lol:
PK-WELD 24.11.2015 18:37:50

Docky> A není to jedno? Nemyslím si ze by nemohla skončit i firma z roku 1993, jaký
je v tom rozdíl? To dokážeš určitě vysvětlit ;-)
Sobol 24.11.2015 18:39:21

Kazuma-boy>(y) to je také možné...16 na jízdu a 30 na náhradní díly :-) Já neříkám že
CF moto od Journeymana jsou špatné čtyřkolky ,ale když se podíváte i na inzerci když
mají 10 000km a více tak jsou zralé na odpis nebo na celkovou repasi.Třeba oproti
Yamahám Can-am a jiným značkám.Nechápu jak může vyhrát státní zakázku tato
(nechci říkat podřadná) ale minimálně druhořadá značka před značkovými stroji.Ale asi
to bude tím ,že se tam jiný importéři ani nepřihlásili,protože mají manažery přiblbla ;-)

  Já myslím že kdo je priblblo tady dokazujes docela dlouho. O jedny značce
pochybujes a druhou čínskou doporučujes. No nevím no. Navíc zase model kterej svět
neviděl? Jak už se to párkrát povedlo.  No navíc se mi líbi vseobecnej typicky českéj
názor. Někdo vyhraje státní zakázku a proziravi pepani honej zloděje. Taky ještě třeba
ASP uspělo s UTV. Tak šup na ne.
Palečkář 24.11.2015 20:05:44

Sobol> (y) (y) (y)
Philipezk 24.11.2015 21:16:33

Ze vybrali Gladiatory chapu, vsechno ostatni by bylo o dost drazsi. Ani cena neni
premrstena, po tom, co jsem videl, ze tam vsechno je a co to obnaselo. Ale koukam, ze
Kazuma-boy to nejak nemuze unest :-D :-D :-D
Číro 24.11.2015 21:19:57

:lol: :lol: Mě se líbí jak se pokaždý necháte vtáhnout do debaty od dementa kterej tady
ve všech vláknech vyvolává jenom hádky a náramě se tím baví.Všichni tady jsou blbci
jen on je ten pravej kdo všemu rozumí. :lol:
Willi3288 24.11.2015 21:23:42

Máš pravdu Jirko. (y) Putuje z vlákna do vlákna a v každým jen pronáší moudra do
doby, než ho někdo vyhodí. Já bych to celé smazal a poslal na vrakoviště příspěvků.
Vypovídací hodnotu to tu nemá žádnou. Kdyby tu někdo napsal, že je viděl někde v
terénu, tak by to mělo aspoň přínos.
Philipezk 24.11.2015 21:34:42

Pravdu mate (y)
tomrich1 25.11.2015 15:16:53
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Pravdu mate kuci :-DD ,me by zajimalo kolik kazum vubec jezdi,je ji jeste nevidel v
realu nekde jezdit.snad proto je ten chudak tak divej po vsem ostatnim.
ještěrka 01.01.2016 15:37:51

tak já už ji potkávám pravidelně,dokonce mi jezdí kolem baráku mají ji u nás ve měste
ale že by nás chtěli nahánět o tom pochybuju jinak je to asi o policajtech jako takových
u nás nikoho zbytečně nebuzerujou já mám spíš problém ze závistivejma sousedama
:-( :-) :-) :-) :-)
BIGMAN 02.01.2016 00:35:21

Hoši píšete tu teda pěkný lejna!Kde jste byli kdyz bylo výběrové řízení na
dodavatele?Ze jste jim neporadili co koupit a jak to upravit?Zajedte si do Strancic a
zeptejte se na vsechno,oni vam radi odpoví.Jste ve vsem uplne vedle a fakt je nemaji
na to aby prudili kolkaře.Ale to jiste víte,ostatně jako vse.....
Kazuma-boy 03.01.2016 11:43:35

Číro>:lol: :lol: Mě se líbí jak se pokaždý necháte vtáhnout do debaty od dementa
kterej tady ve všech vláknech vyvolává jenom hádky a náramě se tím baví.Všichni tady
jsou blbci jen on je ten pravej kdo všemu rozumí. :lol:

  Ale já jsem Vás nikdy nenazval blbci...Pravda však je,že pár Vás tu je takových
jednodušších ,kteří nevidí do hloubky problému,ale s tím prostě nelze nic dělat.Jedině
dostat školní výuku v naší republice na vyšší úrověň jako mají v Německu nebo
Švýcarsku,to by možná trochu pomohlo,ale to je nyní jedno.  Já jen tvrdím,že CF moto
i když je to společně s Hsunem a Linhaiem nejkvalitnější kus čínského posvařovaného
železa,tak ta životnost u CF moto je tam tak 50% oprati Yamaze nebo can-amu a to je
prostě realita.Nemyslím si proto ,že by stát měl šetřit zrovna na tomhle nebo
"šetřit"..moc teda neušetřil
Docky 03.01.2016 11:50:46

už to neřešte, prostě byl někdo na správném místě ve správný čas a povedlo se mu
vydělat. Já jim to přeju.
Číro 03.01.2016 11:56:03

Kuwa to jsou obraty tady v některejch názorech. :lol:
amater 03.01.2016 13:07:06

Za canam by to byly vyhozené peníze oni to nebudou nikde topit v bahně a v řece ... Je
to pro služební účely super 4kolka moje bývalá má 13tis km bez poruchy a možná i
proto,že jsem ji právě netopil v bahně- jen jednou letěla ze srazu a po pár premetech
dopadla do potoka, vyměnily se řídítka a sedačka...Dnes 13000km původní řemen
HonzaK.4x4 03.01.2016 17:08:10

amater>Za canam by to byly vyhozené peníze oni to nebudou nikde topit v bahně a v
řece ... Je to pro služební účely super 4kolka moje bývalá má 13tis km bez poruchy a
možná i proto,že jsem ji právě netopil v bahně- jen jednou letěla ze srazu a po pár
premetech dopadla do potoka, vyměnily se řídítka a sedačka...Dnes 13000km původní
řemen
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Tak a je to tady - POLICIE MÁ čtyřkolky !!!
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=6168&fid=31

  Pokud by na to člověk koukal takto,tak máš snad pravdu.Na nenáročné
ježdění,nenáročná kolka... Jenže znám spoustu lidí,kteří měli problémy a neužívali X8
nějak jinak než ty.Ale to i majitelé Japonců a CanAmů můžou říct,jen u té X8 to bude
častější.... Vlastně ani nechceme aby jim to nějak moc sloužilo a nestálo v
servise....takže za mě je plus co nejmenší výkon,nejhorší prújezdnost
terénem,nejmenší spolehlivost.... Jenže X8 je už kolka která když ti pojede za zády z
majáky docela škaredý ocásek.....
tomkolka 27.01.2016 14:42:26

Kazuma-boy>Číro>:lol: :lol: Mě se líbí jak se pokaždý necháte vtáhnout do debaty od
dementa kterej tady ve všech vláknech vyvolává jenom hádky a náramě se tím
baví.Všichni tady jsou blbci jen on je ten pravej kdo všemu rozumí. :lol:  Ale já jsem
Vás nikdy nenazval blbci...Pravda však je,že pár Vás tu je takových jednodušších ,kteří
nevidí do hloubky problému,ale s tím prostě nelze nic dělat.Jedině dostat školní výuku
v naší republice na vyšší úrověň jako mají v Německu nebo Švýcarsku,to by možná
trochu pomohlo,ale to je nyní jedno.  Já jen tvrdím,že CF moto i když je to společně s
Hsunem a Linhaiem nejkvalitnější kus čínského posvařovaného železa,tak ta životnost
u CF moto je tam tak 50% oprati Yamaze nebo can-amu a to je prostě
realita.Nemyslím si proto ,že by stát měl šetřit zrovna na tomhle nebo "šetřit"..moc
teda neušetřil

 To těm Gladům teda fandíš! - "50% oprati Yamaze nebo can-amu" Ale jsem radši že
pořídili Glady - budou alespoň víc v servisu :lol:
amater 27.01.2016 17:38:18

tomkolka> tak to si hochu nefandi, protoze X8 se nekazi ... nevim jakou s ni mas
zkusenost ale ja jsem mel dve a bez problemu 6000km a 12000km maji nyni najeto
Deny1 05.03.2016 22:36:16

Tak jsem se dnes opět pobavil na výstavě Motosalon v Brně. Váha stroje je učiněný
zázrak. Jen pro porovnání standartní stroj bez těch serepetiček má v TP 405Kg.  

 

Honza73 05.03.2016 22:46:16

Deny1> Doufám že jim to neotevřou a těch 15kw jim zůstane,protože jinak je to
podvod.:-)
zmizík_zaks 05.03.2016 22:47:25

Třeba mají motor a ty rámy z plastu :-D
Honza73 05.03.2016 22:51:47

Taky by mě zajímalo jestli na těch příšerných rámech mají "éčka" ;-)
Deny1 05.03.2016 23:25:58

Honza73>Deny1> Doufám že jim to neotevřou a těch 15kw jim zůstane,protože jinak
je to podvod.:-)
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Tak a je to tady - POLICIE MÁ čtyřkolky !!!
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=6168&fid=31

  Snažil jsem s tím policajtem u co u toho stál nějak o tom celkově bavit, ale v podstatě
o tom nic nevěděl. Na závěr řekl, že to není určený na rychlou jízdu.
Trloň 06.03.2016 07:45:23

Kolo mě řekl že to nemají na nahanění motorkařů ale na patračky,kontroly chat
apodobnych kam autem nedojedou,prej by se vyprdl by naháněl skusene řidiče po lese
a on se tam Zlámal
Trloň 06.03.2016 07:45:24

Kolo mě řekl že to nemají na nahanění motorkařů ale na patračky,kontroly chat
apodobnych kam autem nedojedou,prej by se vyprdl by naháněl skusene řidiče po lese
a on se tam Zlámal
Trloň 06.03.2016 07:46:00

Trloň>mě řekl že to nemají na nahanění motorkařů ale na patračky,kontroly chat
apodobnych kam autem nedojedou,prej by se vyprdl by naháněl skusene řidiče po lese
a on se tam Zlámal

MilanX6 06.03.2016 22:36:12

Deny1>Honza73>Deny1> Doufám že jim to neotevřou a těch 15kw jim
zůstane,protože jinak je to podvod.:-)  Snažil jsem s tím policajtem u co u toho stál
nějak o tom celkově bavit, ale v podstatě o tom nic nevěděl. Na závěr řekl, že to není
určený na rychlou jízdu.

 :-D :-D :-D
milan66 11.04.2016 21:17:43

Trloň>Trloň>mě řekl že to nemají na nahanění motorkařů ale na patračky,kontroly
chat apodobnych kam autem nedojedou,prej by se vyprdl by naháněl skusene řidiče po
lese a on se tam Zlámal

 (y) (y) (y) :lol:
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